
 

 

Verslag heraanleg Lodewijk de Koninckstraat 

 

Het wegdek van de Lodewijk de Koninckstraat is in slechte staat. De kasseien zorgen ervoor dat de straat 

niet aangenaam is om over te fietsen. Bovendien is het wegdek en zijn de stoepen verouderd en aan 

vervanging toe. Een goede straat is in het belang van de bewoners en van de scholen die er zijn. 

 

Vóór de eigenlijke heraanleg van de straat organiseren we drie bewonersvergaderingen. In deze eerste 

buurtvergadering lichtten we de inrichtingsprincipes van de heraanleg van de Lodewijk de Koninckstraat toe. De 

dienst Mobiliteit van Stad Turnhout heeft, samen met een studiebureau van IOK, de Lodewijk de Koninckstraat 

bestudeerd. Op basis van die bevindingen hebben we voorstellen gedaan waarop bewoners van de straat hun 

feedback en hun mening kunnen geven. 

 

Dit verslag bestaat uit twee delen: 

- Pagina’s 2 tot en met 7: uitleg over herinrichtingsprincipes van de Lodewijk de Koninckstraat. 

- Pagina’s 7 tot en met 10: verslag van de vragen die gesteld werden en de gesprekken die gevoerd werden. 

  

     

 Mobiliteit 
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 

mobiliteit@turnhout.be, www.turnhout.be 
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Situering Lodewijk de Koninckstraat 

De Lodewijk de Koninckstraat bevindt zich tussen de ring en de Grote Markt. De straat ligt aan de rand van het 

meest drukke en dicht bebouwde stadshart en tegelijkertijd ook bij de drukke verkeersassen de Merodelei, 

Steenweg op Antwerpen en de ring.  

(nota: met verkeer doelen we niet alleen op auto’s, maar ook fietsers, voetgangers en openbaar vervoer.) 

Voor Turnhout en omgeving is een mobiliteitsplan (www.gewoongaan.be) opgemaakt. Daarin staat beschreven hoe 

een straat moet functioneren in een groter wegennet. 

De afbeelding hieronder is een opname uit dat mobiliteitsplan. 

 

De rode lijnen die je ziet, zijn fietsverbindingen. Hoe dikker de rode lijn, hoe belangrijker de fietsverbinding. 

Zo zie je dat de verbinding Brugstraat – Robsonplein – Tramstraat – Onze Lieve Vrouwstraat een heel belangrijke 

fietsverbinding is in Turnhout. Ze verbindt het noorden met het zuiden en zorgt ervoor dat fietsers niet via de ring 

moeten rijden. Fietsers kunnen via die straten veilig Turnhout doorkruisen. 

De Koningin Astridlaan is ook een belangrijke fietsverbinding, maar minder dan de as Brugstraat – Onze Lieve 

Vrouwstraat. 

De Lodewijk de Koninckstraat ligt pal tussen deze twee belangrijke fietsverbindingen. Dit is een interessante ligging, 

maar we moeten er wel voor zorgen dat de bewoners van de straat ook vlot op die fietsroutes geraken. Het doel van 

de heraanleg is dus ook om het fietscomfort te verbeteren.   

 

http://www.gewoongaan.be/
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In de afbeelding hierboven: 

- Zwarte balk = Lodewijk de Koninckstraat 

- Er liggen drie scholen in de omgeving 

- Rode lijnen = fietsverbindingen 

- Witte pijlen = schoolingangen 

- Gele lijn = de Merodelei, die een belangrijke as is voor het openbaar vervoer 

In het mobiliteitsplan staan de doelstellingen beschreven om tot een modal shift te komen. Een modal shift is een 

verandering in vervoerswijze in onze maatschappij. Het beschrijft hoe mensen zich in de toekomst beter zouden 

verplaatsen om Turnhout een aangename, klimaatrobuuste en leefbare stad te houden. 

Voor onze Stad zijn dit de doelen van de modal shift: 

- Het aantal fietsers moet verdubbelen. 

- Het aantal gebruikers van het openbaar vervoer moet verdubbelen. 

- Het aantal verplaatsingen met de auto moet met een vierde dalen. 
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Klimaat 

 

Wanneer we in Turnhout straten heraanleggen, doen we dat ook met oog op het veranderende klimaat. 

De afbeeldingen hierboven tonen verschillende scenario’s van hittestress. Dit geeft weer hoe leefbaar Turnhout is 

tijdens warme zomers. Hoe roder, hoe groter de negatieve impact op de gezondheid van mens en dier. De Lodewijk 

de Koninckstraat bevindt zich in de cirkel. 

Vandaag is de hittegevoeligheid van Turnhout nog leefbaar; we ondervinden nog niet veel gezondheidsproblemen 

van het opwarmende klimaat. 

Berekeningen tonen aan dat tegen 2030, wanneer we geen actie ondernemen, er al een merkbaar verschil is. Over 

zeven jaar zullen we al een impact merken op onze gezondheid als we geen actie ondernemen. 

Zonder maatregelen is Turnhout tegen 2100 compleet ingekleurd. Dat lijkt veraf, maar dat is de tijd waarin de jonge 

kinderen van vandaag dan zullen leven. 
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Mobiliteit – huidige situatie en uitdagingen 

 

 

Stad Turnhout en IOK hebben samen de huidige verkeerssituatie in de Lodewijk de Koninckstraat geanalyseerd. Ze 

hebben tellingen gedaan, zowel overdag als ’s nachts. 

Dit zijn de vaststellingen: 

- Er is dubbelrichtingsverkeer in alle omliggende straten.  

- Overal is het tweerichtingsverkeer voor fietsers. 

- De huidige voetpaden zijn te smal. In een ideale wereld zijn voetpaden twee meter breed, wat comfortabel 

is voor de verschillende gebruikers van een voetpad. 

- De Lodewijk de Koninckstraat is een wandelroute voor scholieren naar de Hertoginstraat. 

- Nu wordt er veel geparkeerd in de straat: de rode balkjes op de afbeelding hierboven zijn parkeerplaatsen. 

Ze zijn geschrankt, wat verkeersremmend zou moeten werken. Het voordeel hiervan is ook dat je kan 

parkeren aan de kant van de straat waar je woont. In het toekomstige ontwerp willen we het aantal 

parkeerplaatsen niet per definitie allemaal overnemen. 

- Er is nood aan fietsparkeerplaatsen voor bewoners. Momenteel worden fietsen tegen gevels geparkeerd, 

waardoor ze ruimte op het voetpad innemen. 

- Er is een gebrek aan groen en/of regenwaterinfiltratie. 

- Er is een lage verkeersfrequentie, zeker buiten de schoolspits.Het verkeer in de Lodewijk de Koninckstraat 

is bestemmingsverkeer; mensen die hier of in de aanpalende straten moeten zijn. Hier is geen doorgaand 

verkeer. 

- De Lodewijk de Koninckstraat heeft een eentonig straatbeeld: het is een grijze straat. 

- De Tramstraat is een schoolstraat. ’s Morgens en ’s middags is de straat telkens een half uur afgesloten 

voor gemotoriseerd verkeer. De schoolstraat staat niet ter discussie. Sinds de invoering is de omgeving 

van de basisschool Heilig Graf veel veiliger en komen ook meer kinderen te voet naar school. 

- De Lodewijk de Koninckstraat is een kasseistraat. Dit is niet comfortabel voor fietsers. 

- Er zijn een aantal woningen met een voortuin en/of oprit. Die zie je ook op de afbeelding hierboven. De 

zwarte puntjes zijn ingangen van garages of van opritten. 

De Lodewijk de Koninckstraat is niet breed genoeg om alle gewenste zaken te realiseren; zijnde twee voetpaden, 

een parkeerstrook aan beide kanten en een tweerichtingsstraat voor auto’s. In het verleden ging dit wel, maar de 

tijden zijn veranderd: 

- De auto’s vandaag zijn breder en groter dan in de 20e eeuw. Er is dus nood aan bredere rijvakken en 

bredere parkeerplaatsen. 
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- Vroeger was de standaard breedte voor een voetpad 1,50 meter. Vandaag is de norm twee meter: een 

voetpad van twee meter breed is comfortabeler en veiliger voor voetgangers, jonge fietsers, minder 

mobiele mensen. En we houden ook rekening met obstakels zoals vuilbakken, gestalde fietsen … 

 

Inrichtingsprincipe: shared space met activiteitenstrip 

 

De Lodewijk de Koninckstraat gaan we in de toekomst inrichten met een zogenaamde activiteitenstrip. Dit betekent 

dat de strook die voetpad en rijloper van elkaar scheidt gemengd gebruikt gaat worden: afwisselend een zitelement, 

waterdoorlaatbare parkeerplaatsen, fietsnietjes, stukken groen. ‘Shared space’ betekent dan weer dat voetgangers 

zich vrij kunnen verplaatsen omdat er geen stoepranden zijn die een fysieke scheiding vormen. 

De afbeelding hierboven bevat drie stukjes van hoe de straat er zou kunnen uitzien. Dit principe wordt dan 

doorgetrokken in heel de straat, met de activiteitenstrip afwisselend aan de noord- en de zuidkant:  

- Afbeelding links onderaan: aan de kant van de straat met voortuintjes komt de activiteitenstrip. Dan een 

rijloper voor tweerichtingsverkeer met daarin een groene strook met parkeerplaatsen. Een apart voetpad is 

hier niet meer nodig. Voorzien op tweerichtingsverkeer. 

- Afbeelding midden onderaan: aan de kant van de voortuintjes komt een voetpad met groene zones. Dan 

een rijloper voor tweerichtingsverkeer, dan de activiteitenstrip, daarachter een voetpad. Voorzien op 

tweerichtingsverkeer. 

- Afbeelding rechts onderaan: illustratie van de straat waar eenrichtingsverkeer mogelijk zou zijn. Dan is er 

nog meer plaats voor groen en/of speelelementen, die bovendien het verkeer zullen afremmen. Dit geeft 

de straat meer een woonerfkarakter. 

Timing 

• December 2023  

Eerste bewonersvergadering waarbij de inrichtingsprincipes van de straat toegelicht werden. Feedback op 

deze inrichtingsprincipes kunnen nog ingediend worden tot en met april. 

 

• Mei/juni 2024 

Tweede bewonersvergadering waarbij we het ontwerp voorstellen. Na de tweede bewonersvergadering 

finaliseren we het ontwerp op basis van de input van de bewoners. Als het ontwerp definitief is, wordt de 

omgevingsvergunning aangevraagd. Hierbij hoort een openbaar onderzoek, waarop bepaalde termijnen 
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zijn vastgelegd en waar we dus rekening mee moeten houden. Zodra de vergunning is goedgekeurd, gaan 

we op zoek naar een aannemer die de werken gaat uitvoeren.  

 

• December 2024 

Derde bewonersvergadering met aannemer die concreet gaat vertellen over de timing van de heraanleg en 

de minderhindermaatregelen voor de buurt. 

 

• Voorjaar 2025 

Uitvoering 

Vragenronde 

Vraag 

Waarom wordt de riolering niet mee aangepakt bij de heraanleg van onze straat? We hebben last van verzakkingen 

en van water, een merkbaar verschil sinds Fiberklaar aansluitingen is komen leggen. Zijn de riolen nog wel in goede 

staat? Kan dit gecontroleerd worden? 

Antwoord 

We hebben dit na de vergadering nagevraagd bij de dienst Wegen & Riolen. De riolen zijn in goede staat. Een 

controle is hier niet nodig. 

Toevoeging verslag op 26 januari 2024 

De hoofdleiding werd in 2020 geïnspecteerd. De huisaansluitingen werden toen niet geïnspecteerd omdat 

dit een ander soort installatie vraagt. Bij de heraanleg van een straat worden bovendien de 

huisaansluitingen mee vernieuwd omdat deze vaak het meest kwetsbaar zijn. Voor de Lodewijk de 

Koninckstraat is er één streng waar er een shortliner geplaatst moet worden. In de rest van de straat is de 

leiding nog in orde.  

 

Het klopt dat Fiberklaar en ook nog andere nutsmaatschappijen de voorbije periode hebben gewerkt in de Lodewijk 

de Koninckstraat. Deze werken werden nauwlettend opgevolgd. Er zijn twee schadegevallen gemeld en die zijn 

ondertussen opgelost. Tijdens de bewonersvergadering bleek dat sommige bewoners last hebben van vochtige 

muren of wateroverlast. Dit is momenteel een gegeven in heel Vlaanderen, omwille van de extreem hoge 

grondwaterstanden. Om dergelijke vochtproblemen te vermijden, is het belangrijk dat je je kelder waterdicht maakt. 

Hierover vind je informatie op onze website: www.turnhout.be/waterdichte-kelders. Wanneer er een groter probleem 

is, zoals bijvoorbeeld een verstopping in de leidingen, bestaat de kans dat er schade is aan de huisaansluiting. 

Gelieve dan contact op te nemen met onze dienst Wegen & Riolen van Stad Turnhout via 0477 96 97 49. 

 

Vraag 

Is een éénrichtingsstraat niet heel moeilijk te realiseren tijdens de schoolstraat? 

Antwoord 

De Tramstraat zal een schoolstraat blijven. Een beperkt aantal mensen (met goedkeuring) mogen door een 

schoolstraat rijden met de auto. Dit zou ook kunnen voor de bewoners van de Lodewijk de Koninckstraat. Het 

éénrichtingsverkeer zou dan zijn vanaf de Tramstraat richting de Heidebloemstraat. In dat geval zouden mensen 

wegrijden via de Heidebloemstraat en terug via de Tramstraat. Dit kan, want de meerderheid van de mensen rijdt ’s 

ochtends weg en komt ’s avonds terug thuis. Dit betekent dus ook niet dat de schoolstraat in de Tramstraat 

onveiliger wordt: de schoolstraat is ’s middags tussen 15.30 en 16.00 uur. De meerderheid van de mensen komt op 

dat uur nog niet terug thuis van het werk en zal pas nadien door de Tramstraat richting de Lodewijk de 

Koninckstraat rijden. 

 

Vraag 

Moeten we het maximum aantal parkeerplaatsen, zoals het nu is, behouden of kunnen we dit verminderen ten 

voordele van meer groen en open ruimte? 

Antwoord 

Er staan veel auto’s geparkeerd in de Lodewijk de Koninckstraat. Dit zijn niet uitsluitend auto’s van bewoners van 

deze straat, maar ook auto’s van de straten in de buurt. Buurtbewoners komen daar parkeren omdat in de Lodewijk 

de Koninkstraat parkeren nog gratis is. Mensen die dus meer dan één auto hebben zoeken een gratis parkeerplaats 

voor die tweede, en dat is onder andere de Lodewijk de Koninckstraat. 

 

 

https://www.turnhout.be/waterdichte-kelders
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Vraag 

Zou betalend parkeren de parkeerdruk dan verlichten? 

Antwoord 

Betalend parkeren zou in elk geval de leerlingen en leerkrachten afschrikken die met hun auto naar school komen 

en in de Lodewijk de Koninckstraat parkeren. We kunnen onderzoeken om betalend parkeren in te voeren, maar dat 

staat los van de heraanleg van de straat.  

 

Vraag 

Worden de garageboxen achter de Lodewijk de Koninckstraat goed gebruikt? 

Antwoord 

Het zijn er 76 en ze zijn allemaal in gebruik. Veel van de huurders zijn mensen uit de omliggende straten, niet alleen 

Lodewijk de Koninckstraat. 

 

Vraag 

In de straat wordt ook veel te snel gereden, zone 30 wordt niet gerespecteerd. Kunnen jullie daar, op korte termijn, 

iets aan doen? 

Antwoord: 

We zullen snelheidsmetingen doen om hier zicht op te krijgen. De snelheidsmeter staat er een aantal weken om een 

objectief en representatief beeld te kunnen vormen. Daarna kijken we welke maatregelen we kunnen nemen. 

Handhaving van snelrijders is een taak voor de politie. 

 

Vraag 

Onlangs is men nieuwe verlichtingspalen komen zetten op onze stoepen. Nu zijn er ernstige verzakkingen in het 

voetpad. Oude mensen die er wandelen en fietsers hebben hier veel last van. Kan er een werkploeg van Stad 

Turnhout naar de stoepen komen kijken? 

Antwoord 

Dergelijke zaken kunnen doorgegeven worden via ons meldingsformulier op de website: 

www.turnhout.be/meldingsformulier. Dit gaat over kleine herstellingen die onze technische ploegen komen 

uitvoeren. 

 

Vraag 

Komen er laadpalen voor elektrische auto’s in de vernieuwde straat? 

Antwoord 

Laadpalen worden geclusterd op buurtparkings. Er worden laadpalen geplaatst wanneer bewoners zelf geen eigen 

oprit hebben, niet op eigen terrein kunnen laden én er geen parkeercluster binnen een straal van 250 meter ligt. In 

dit geval is het Robsonplein de parkeercluster waar laadpalen worden geplaatst voor de omgeving, dus ook voor de 

mensen van de Lodewijk de Koninckstraat.  

 

Vraag 

Ontbreekt er een zebrapad aan de ingang van de school? 

Antwoord 

Neen, zebrapaden leggen we zo weinig mogelijk aan. Een zebrapad leidt alle zwakke weggebruikers naar één punt. 

Ze mogen dan niet oversteken op andere plaatsen. Door voetgangers te concentreren op één punt maak je het niet 

per definitie veiliger voor hen om over te steken. 

 

Vraag van de Stad 

Wat vinden jullie van de voorgestelde inrichtingprincipes?  

Antwoord bewoners 

De activiteitenstrip komt het best aan de kant waar geen voortuinen zijn. Anders passeert alle verkeer vlak voor de 

huizen. Aan de andere kant van de straat is al een buffer door de voortuinen. Daar kan het verkeer wel vlakbij 

passeren. 

 

Het zou wel interessant zijn om bijvoorbeeld geveltuintjes te voorzien in de straat. Hier zijn meerdere bewoners voor 

te vinden. De optie voor enkelrichtingsverkeer is waarschijnlijk toch wel interessant. Dan is er minder sluipverkeer 

en zijn er geen keerbewegingen in de straat. Want dat gebeurt nu wel heel vaak.  

 

 

http://www.turnhout.be/meldingsformulier
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Vraag 

Is een woonerf in de Lodewijk de Koninckstraat mogelijk? 

Antwoord 

Ja, dat sluit het meest aan bij de voorgestelde inrichtingsprincipes. In dat geval ligt alles, van gevel tot gevel, op 

hetzelfde niveau. In een woonerf mogen auto’s maximum twintig kilometer per uur rijden. Dit geeft ook meer 

mogelijkheden om de ruimte zodanig in te richten dat het verkeer niet snel kan rijden. 

 

 

Vraag 

Als de rijbreedte, zoals in scenario drie, smaller wordt met het oog op éénrichtingsverkeer, kunnen er dan nog 

schoolbussen door de straat rijden? 

Antwoord 

Ja, sowieso worden alle straten ingericht dat ook grote wagens kunnen passeren. Omwille van de veiligheid moet 

bijvoorbeeld de brandweer altijd overal door kunnen rijden. Bussen kunnen er dan ook rijden. 

 

Vraag 

Waarom zijn er geen stoepranden meer getekend in scenario drie? 

Antwoord: 

Omdat stoepranden te koste gaan van parkeerplaatsen. In de Lodewijk de Koninckstraat kunnen we het aantal 

parkeerplaatsen behouden dankzij die ‘shared space’. Die dient dan ook als voetpad. 

 

Vraag 

Waarom wordt de Lodewijk de Koninckstraat ineens niet ook een straat met betalend parkeren? 

Antwoord 

Dit is een beleidskeuze en wordt besproken. Het is een keuze die goed doordacht moet worden, want een 

parkeerregime heeft een impact op een hele wijk. We moeten dus verder kijken dan één bepaalde straat. 

 

Vraag 

De paaltjes aan het Robsonplein hinderen het autoverkeer. Waarom staan die er? 

Antwoord 

Ze staan er om ervoor te zorgen dat de as Brugstraat-Robsonplein-Tramstraat-Onze Lieve Vrouwestraat geen 

sluiproute zou worden voor auto’s. Sinds de paaltjes er staan komen er veel minder auto’s langs de basisschool wat 

een grote vooruitgang is voor de veiligheid iedereen die naar de school moet. 

 

Vraag 

Zal de heraanleg er zeker komen? 

Antwoord 

Ja, dat geld is voorzien en het ontwerpteam is al bezig. De timing hangt natuurlijk wel af van andere factoren, zoals 

het vinden van een aannemer. Dat is soms moeilijk. Ons streefdoel is 2025. Als er toch problemen zouden zijn met 

de rioolaansluitingen, dan heeft dit natuurlijk ook een impact op de timing. 

 

Tom Caers, technisch adviseur coördinator Talentenschool Turnhout, geeft meer uitleg over de toekomstplannen 

van de Talentenschool, Campus Zenit, en wat dit betekent voor de buurt. 

- Aan de Lodewijk de Koninckstraat is een gebouw afgebroken. Dit wordt niet opnieuw verhard, de zone blijft 

groen. Hier komt waarschijnlijk een voetbalveld. Wat het in de toekomst ook wordt: het wordt groen, een 

nieuw parking mag hier absoluut niet komen. Het domein wordt voorzien van een nieuwe 

afspanningsdraad. 

- De lage poort verhindert nu dat er auto’s voor kunnen parkeren aan de Lodewijk de Koninckstraat. Er wordt 

bekeken of dit financieel en praktisch mogelijk is om deze in de toekomst te laten verdwijnen en te 

vervangen door een nieuwe afspanningsdraad. 

- Toelevering van de werkhuizen gebeurt nu via de Lodewijk de Koninckstraat. Of dit in de toekomst kan via 

de Pater van Mierlostraat hangt allemaal samen met het aankomende masterplan van Talentenschool 

Turnhout. Dit item blijft nog on hold tot we meer weten over de inplanting van onze lagere school. 

- De afvalophaling van de school blijft via de Lodewijk de Koninckstraat. De Talentenschool bestudeert de 

optie om een klein containerpark op hun terrein aan te leggen. 

- Er staan veranderingen op til in de Talentenschool, campus Zenit: 

o OKAN in de Begijnenstraat gaat weg, OKAN verhuist naar de Talentenschool campus Zenit 
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o CVO verhuist van campus Zenit naar campus Boomgaardstraat. Alleen het avondonderwijs blijft 

op campus Zenit. 

o In de toekomst komt en nieuwe lagere school. De locatie van de toegang tot deze school ligt nog 

niet vast. De kiss & ride zone staat nog niet vast, maar is een voorstel vanuit het beleidsteam van 

Talentenschool Turnhout. De vaste parkeerplaatsen worden nog verder bekeken of dit opportuun 

is.  

o Er komt een sportveld, met bomen en een wadi. Het MOS-team stelt inheemse boomsoorten 

voor. Dit voorstel wordt verder bekeken.  

 

Vraag 

Wordt de heraanleg van de Lodewijk de Koninckstraat afgestemd met de uitvoering van het masterplan van de 

Talentenschool? 

Antwoord 

Het stadsbestuur van Turnhout neemt contact op met het bestuur van de Talentenschool in Brussel om hier zicht op 

te krijgen. 

 

Vraag 

Zal de parkeerdruk niet alleen nog toenemen met de komst van een nieuwe lagere school? 

Antwoord Tom Caers 

Dit compenseert met het CVO dat verdwijnt. Momenteel zijn er een vijftigtal parkeerplaatsen voor het CVO, in de 

toekomst wordt dit gereduceerd naar een twintigtal voor het personeel van de lagere school. 

 

Vraag 

Leerlingen van de Talentenschool parkeren nu ook in de Lodewijk de Koninckstraat. Ze nemen nu plaats in van de 

bewoners. Kunnen jullie daar iets aan doen? 

Antwoord Tom Caers 

Er zijn al verschillende sensibiliseringsacties geweest naar de oudste studenten, maar een auto is voor hen een 

statussymbool dat ze niet zomaar laten staan. Bij de hervorming van het onderwijs zal het 7e jaar zeer waarschijnlijk 

niet meegenomen worden en zullen deze leerlingen waarschijnlijk verhuizen naar Campus Boomgaard. 

 

Vraag 

Stel dat er éénrichtingsverkeer komt in de Lodewijk de Koninckstraat, dan moet vrachtverkeer door de Tramstraat, 

die een schoolstraat is. Dat is ook niet veilig. Kan het vrachtverkeer in de toekomst niet via de Pater van Mierlo 

leveren? Daar zijn minder huizen en is er ook een rondpunt waar vrachtwagens makkelijk kunnen draaien. 

Antwoord Tom Caers 

We zijn hier gebonden aan het masterplan voor onze school dat in Brussel wordt uitgetekend. 

 

 

Heb je nog vragen? Je kan ze stellen aan mobiliteit@turnhout.be 

 

mailto:mobiliteit@turnhout.be

